
 

Protokoll- Styrelsemöte  

Tomelilla golfklubb  
11 december 2023,  kl 18.00 i styrelserummet. 

 

Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 

Lisa Jönsson 

Henrik Jönsson 

Marie de La Motte 

Herman Andersson 

 

Ej närvarande:  Thomas Lindberg, Tome Najdowski, Ulla-Stina Lindberg,  

Albin Henriksson, Ylva Ekesiöö-Lyppert, Siv Jensen, 

Kristian Hägglund(bolagets representant) 

 

§1                 Sammanträdet öppnas 

Kenth Bergström hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

§2                Godkännande av dagordningen 

Mötet godkänner framlagt förslag till dagordning. 

 

§3                 Sekreterare 

Lisa Jönsson för protokollet för dagen. 

 

§4                 Val av personer att justera dagens protokoll 

Styrelsen beslutar att välja Kenth Bergström och Henrik Jönsson 

 

§5                 Föregående mötets protokoll 

Styrelsen beslutar att lägga förra mötets protokoll med  

godkännande till handlingarna.  



 

 

§6                Ekonomi ,bidrag och ansökan 

Kassör Siv Jensen är ej närvarande men har förmedlat till ordförande att det 

inte finns något att rapportera kring ekonomin på detta möte.  

 

§7                Rapporter från kommittéerna 

a, Seniorkommittén. Många av seniorerna träffas i padelhallen och har 

aktiviteter som putt tävling och man har också provat på bowls , där man nu gör 

ett försök till att organisera ”bowls” en dag i veckan. Alla är välkomna. 

b, Damkommittén. Säsongen 2024 är i stort färdigplanerad. DK har inga 

planerade aktiviteter under vintern.  

PRO Joakim N erbjuder träningstillfällen inomhus som vänder sig till damerna i 

klubben.  

c, Herrkommittén. Inga planerade aktiviteter. 

d, Juniorkommittén. På dagens möte presenterade sig Herman Andersson som 

ny representant  i juniorkommittén och tillika ordförande, där han tillsammans 

med bl a Måns Högström skall bistå Joakim Norgren i juniorernas aktiviteter. 

Båda killarna är två av våra äldre juniorer, vilket känns glädjande. Man ska nu 

påbörja arbetet med att planera juniorverksamheten 2024 tillsammans med 

Joakim Norgren. 

e, Medlemskommittén. Ingen rapport 

f, Tävlingskommittén. Har planerat ett program för 2024. 

 

§8                Verksamhet 

Inget att rapportera detta möte. 

 

§9                Bolaget. 

Ingen rapport då bolagets representant ej närvarade. 

 

 

 



§10             Övriga frågor 

• Priser till stora KM. Förslag har kommit om att instifta ett vandringspris 

på stora KM för damer och herrar. Styrelsen beslutar att köpa in ett 

vandringspris, samt ta fram en ny medalj med klubbens logga till 

pristagare 1-3 i dam och herrklass. Henrik Jönsson har uppdraget att ta in 

offerter. 

• HIO på Tomelilla GK 

Styrelsen beslöt att ta fram ett champagneglas med ingravering HIO 

Tomelilla GK. Detta glas skall alla som gör en HIO på Tomelilla GK kunna 

hämta ut i kansliet med start 2024. 

• Inventering Bo Olsson 3/1. Kl 06.00-10.00. Deltagare blir bjudna på 

frukost och anmälan görs till Kenth Bergström. (10 personer är 

minimum). 

• Årsmötet hålls den 22 februari kl 19.00 i restaurangen på klubben. 

Anmälan om deltagande sker via Min Golf. 

Inbjudan om mötet kommer att skickas ut via hemsidan. 

• Förslag om att anordna fler juniortävlingar. 

Herman Andersson lyfte förslag om att klubben skulle anordna fler 

juniortävlingar. Styrelsen är positiva till detta. 

 

§11              Sammanträdet avslutas 

Nästa möte den 8 januari kl 18.00 i styrelserummet. 

Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Dag som ovan   

Vid protokollet 

 

 

Lisa Jönsson    Kenth Bergström 

Sekreterare för dagen.     Ordförande 

 

 

Justeras: 

 

 

Henrik Jönsson 


